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Inkomna frågor från nämnden - avser 
sammanträdet 27 augusti 2020 

Fråga från Socialdemokraterna 
Ärende 21 behandlar förslag till förändringar i sjukförsäkringen. 
Detta berör alla anställda. Mot den bakgrunden undrar vi i vilken 
utsträckning representanter från de fackliga organisationerna beretts 
tillfälle att medverka vid framtagandet av remissyttrandet. 

Förvaltningens svar: 
Ärendet har behandlats i förvaltningsgruppen den 20 augusti 2020. 
De fackliga har inte kommit med några synpunkter. Förvaltningen 
ställer sig positivt till båda förslagen i utredningen både när det 
gäller som arbetsgivare för förvaltningens medarbetare och för 
stadsdelens invånare. 
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